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De fractie heeft de volgende vragen:

Onderdeel van de “PFAS perikelen” is sinds kort ook het “gerucht” dat in ons strooizout mogelijk een 
te hoog PFAS-gehalte zou zitten waardoor de gladheidbestrijding met dit strooizout onder druk kan 
komen te staan.

Nu de winterperiode weer in aantocht is en de eerste gladde wegen alweer geconstateerd zijn, willen 
wij pertinent voorkomen dat, vanwege PFAS-regelgeving, noodzakelijke gladheidsbestrijding op onze 
wegen, fietspaden en trottoirs achterwege blijft.

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft dan ook enkel vragen hierover:

1. Kunt u ons garanderen dat de gladheidsbestrijding, op welke wijze dan ook, altijd zal 
doorgaan? 

2. Zijn er al bindende uitspraken voor PFAS in relatie tot strooizout bekend? Zo ja, hoe luiden die, 
zo nee, wanneer worden die verwacht?

3. Mocht strooizout onverhoopt toch verboden worden, welke alternatieven gaat u dan inzetten?

Namens de fractie van Roosendaalse lijst, 

Eric de Regt, René van Broekhoven en Cor Gabriëls



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Geachte fractie van de RL:

Vooruitlopend op de beantwoording van uw vragen wil ik u mededelen dat het strooizout dat in 
Roosendaal wordt gebruikt afkomstig is van EUROSALT, tevens de leverancier van Rijkswaterstaat. 
Op basis van verricht vooronderzoek heeft EUROSALT verklaard dat het door hen geleverde zout 
geen PFAS bevat. Na leverantie wordt het zout afgedekt, en voor verstrooiing vermengd met 
leidingwater. Daardoor blijft het strooizout PFAS-vrij en is een relatie tussen ons strooizout en PFAS 
niet aan de orde.

Wij beantwoorden daarom uw vragen als volgt:

1. De gladheidsbestrijding gaat door zoals gebruikelijk

2. Er zijn, los van de relatie naar strooizout, tijdelijke normen voor PFAS geldig. Deze 
worden op 1 december 2019 aangepast waarna hierover beleid kan worden opgesteld.

3. Het is niet aan de orde om naar alternatieven te kijken.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Inge Raaijmakers


